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Notulen	ledenvergadering	Sporting	Andijk	28	oktober	2016	
	
Aanwezig	bestuur:	
Marcel	Aker	 	 vicevoorzitter	
Carola	Rood	 	 secretaris	
Siem	Visser	 	 penningmeester	
Bas	Schoone	 	 voorzitter	sponsorcommissie	
Bas	de	Wit	 	 vicevoorzitter	voetbalcommissie	
Sjaak	Schuitemaker	 voorzitter	accommodatiecommissie	
Kim	Haakman	 	 voorzitter	handbalcommissie	
Piet	Ligthart	 	 voorzitter	kantinecommissie	
Peter	de	Vries	 	 voorzitter	korfbalcommissie	
Chris	Schuitemaker	 voorzitter	activiteitencommissie	
Luc	Waardenburg	 voorzitter	PR-commissie	
	
en	30	leden/belangstellenden	
	
Afwezig	bestuur:	
Jaap	Kwantes		 	 voorzitter	
	
1.	 Opening	
Marcel	Aker	opent	de	vergadering	en	heet	de	aanwezigen	van	harte	welkom.	Hij	is	door	het	bestuur	
gevraagd	om	tijdelijk	als	vicevoorzitter	op	te	treden	en	hij	zit	de	vergadering	voor.	Voorzitter	Jaap	
Kwantes	is	ziek.	Hij	is	geopereerd	en	naar	het	zich	laat	aanzien	is	alles	goed	verlopen.	We	wensen	
hem	een	spoedig	herstel	en	namens	de	leden	is	een	boeket	bloemen	bij	Jaap	bezorgd.	
Marcel	wordt	vervangen	door	Bas	de	Wit	als	vicevoorzitter	van	de	voetbalcommissie.	
	
2.	 Mededelingen	
Marcel	meldt	dat	de	volgende	mensen	afbericht	hebben	gegeven:	
Rob	Beek,	Marc	van	den	Braber,	Arjan	Bank,	Daniëlle	Karreman,	Anne	Zwagerman,	Ilse	Bloemendaal,	
Marlissa	Neefjes,	Miranda	Kooiman,	Stef	Mellema,	Niels	Kos,	Tom	Peter	Blom.	
	
Verder	meldt	Marcel	dat	Siem	Kuin	Siem	is	gestopt	als	lijnentrekker.	Siem	heeft	dit	jarenlang	gedaan,		
eerst	bij	AVV	en	de	laatste	jaren	ook	bij	Sporting.	Als	dank	en	als	blijk	van	waardering	voor	zijn	
jarenlange	werkzaamheden	is	bij	Siem	een	bos	bloemen	bezorgd.		
	
Door	een	uitzending	van	Zembla	is	veel	gesproken	over	het	rubbergranulaat	in	kunstgrasvelden.	Het	
bestuur	volgt	hierin	het	beleid	van	de	KNVB.	De	brieven	welke	ontvangen	zijn	van	de	KNVB	en	de	
gemeente	zijn	opgehangen	in	de	informatiekastjes	op	het	complex.	Er	worden	voor	het	einde	van	het	
jaar	aanvullende	onderzoeken	gedaan	naar	dit	rubbergranulaat.	Sporting	maakt	gebruik	van	de	
mogelijkheid	om	dit	onderzoek	kosteloos	te	laten	uitvoeren.	We	respecteren	het	als	teams	op	
natuurgras	willen	spelen.		
	
3.	 Verslag	algemene	ledenvergadering	20	mei	2016	
Marcel	geeft	aan	dat	het	verslag	op	de	website	is	geplaatst.	Hij	neemt	aan	dat	ieder	deze	heeft	
gelezen	en	neemt	de	notulen	pagina	voor	pagina	door.		
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Joost	Kos	vraagt	hoe	het	zit	met	het	huishoudelijk	reglement.	Marcel	geeft	aan	dat	dit	nagenoeg	
gereed	is,	maar	dat	het	bestuur	voorzitter	Jaap	Kwantes	er	nog	bij	wil	betrekken	voordat	het	aan	de	
leden	wordt	voorgelegd.	Daarom	is	dit	onderwerp		verschoven	naar	de	volgende	ledenvergadering.		
Tevens	vraagt	Joost	naar	het	rooster	van	aftreden.	Deze	is	beschikbaar,	maar	wordt	deze	vergadering	
niet	toegepast.	Dat	gebeurt	altijd	in	de	voorjaarsvergadering.		
Het	rooster	van	aftreden	is	al	volgt:	
Ledenvergadering	voorjaar	2017	
Aftredend:	Bas	Schoone,	Luc	Waardenburg	en	Chris	Schuitemaker	
Ledenvergadering	voorjaar	2018	
Aftredend:	Siem	Visser,	Peter	de	Vries,	Sjaak	Schuitemaker,	Kim	Haakman	en	Elja	v.d.	Thiel	
Ledenvergadering	voorjaar	2019	
Aftredend:	Marcel	Aker,	Jaap	Kwantes,	Piet	Ligthart	en	Carola	Rood	
Wij	hopen	dat	zij	zich	allemaal	weer	herkiesbaar	stellen.	
	
Verder	zijn	er	geen	vragen	en/of	opmerkingen	en	de	notulen	worden	vastgesteld.	
	
4.	 Financieel	verslag	seizoen	2015-2016	
Siem	Visser	geeft	via	een	presentatie	een	toelichting	op	de	financiën	van	het	afgelopen	seizoen.		De	
vereniging	heeft	een	positief	financieel	resultaat	bereikt	van	€	3.370.	Dit	is	een	beperkt	resultaat	ten	
opzichte	van	de	omvang	van	de	vereniging.		
Alle	posten	van	de	exploitatie	worden	doorgenomen	en	vergeleken	met	de	cijfers	van	vorig	seizoen	
(2014-2015)	en	de	begroting	voor	2015-2016.	
Siem	noemt	dat	de	Club	van	50	veel	kosten	voor	zijn	rekening	neemt	en	rechtstreeks	betaalt.	Daarom	
is	dit	niet	zichtbaar	als	opbrengst	in	de	exploitatie.	
Ook	de	balans	van	de	vereniging	wordt	besproken.		
Alles	is	voor	de	aanwezigen	duidelijk	en	voldoende	toegelicht,	zodat	er	geen	vragen	zijn.	
Siem	zegt	nog	dat	vooral	de	contributieheffing	extra	inspanning	kost.	Niet	iedereen	heeft	een	
automatische	incasso	en	dat	kost	extra	werk.	
	
Marcel	Aker	bedankt	Siem	voor	zijn	werk	en	de	toelichting	tijdens	deze	ledenvergadering.	
	
5.	 Verslag	kascommissie.	
De	kascommissie	bestond	uit	Michiel	Ruiter	en	Marryelle	Deen.	Marryelle	doet	verslag.	Ze	geeft	aan	
dat	de	administratie	er	goed	verzorgd	uitziet	en	dat	alle	vragen	snel	beantwoord	konden	worden.	De	
kascommissie	adviseert	de	leden	om	de	penningmeester	decharge	te	verlenen.	Dit	advies	wordt	met	
applaus	overgenomen.		
	
6.	 Kiezen	nieuw	lid	kascommissie	
Marcel	Aker	geeft	aan	dat	naast	de	huidige	leden	van	de	kascommissie	Marc	van	den	Braber	vorig	
jaar	als	reservelid	is	gekozen.	Marryelle	Deen	is	twee	jaar	lid	geweest	en	treedt	daarom	af.	Michiel	
Ruiter	en	Marc	van	den	Braber	zullen	volgend	jaar	de	commissie	bezetten,	maar	er	is	nog	een	
reservelid	nodig	voor	als	een	van	deze	leden	onverhoopt	geen	acte	de	presence	kunnen	geven.		Peter	
Ligthart	biedt	zich	hiervoor	aan	en	wordt	daarmee	als	reservelid	van	de	kascommissie	gekozen.	
	
7.	 Verslagen	diverse	commissies	
Marcel	Aker	geeft	aan	dat	de	verslagen	van	de	diverse	commissies	al	enkele	weken	geleden	zijn	
geplaatst	op	de	website.	Desondanks	worden	de	verslagen	voorgelezen	door	de	
commissievoorzitters.	Marcel	leest	het	verslag	voor	van	voorzitter	Jaap	Kwantes.		
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Bas	de	Wit	leest	het	verslag	voor	van	de	voetbalcommissie;	hij	geeft	aan	dat	het	verslag	gemaakt	is	
door	Marcel	Aker.	
	
Piet	Ligthart	leest	het	verslag	voor	van	de	kantinecommissie.	
	
Chris	Schuitemaker	leest	het	verslag	voor	van	de	activiteitencommissie.	
	
Peter	de	Vries	leest	het	verslag	voor	van	de	korfbalcommissie.	
	
Luc	Waardenburg	leest	het	verslag	voor	van	de	PR-commissie.	
	
Kim	Haakman	leest	het	verslag	voor	van	de	handbalcommissie.	
	
Bas	Schoone	leest	het	verslag	voor	van	de	sponsorcommissie.	
	
Sjaak	Schuitemaker	geeft	aan	dat	hij	geen	verslag	heeft	gemaakt.	Er	zijn	niet	veel	bijzonderheden,	
omdat	het	complex	nog	zo	nieuw	is.	De	accommodatiecommissie	bestaat	uit	Jelle	Hilverda,	Willem	
Bakker,	Ard	Botman	en	hemzelf	als	voorzitter.	Hij	noemt	de	maandagochtendploeg	als	steun	en	
toeverlaat	van	de	commissie.	Af	en	toe	is	er	wel	wat	irritatie,	vanwege	het	gemak	waarmee	de	
accommodatie	zo	nu	en	dan	wordt	gebruikt.	Hij	roept	een	ieder	op	om	daar	goed	op	te	letten	en	
degenen	die	niet	goed	met	de	accommodatie	en	spullen	omgaan	daarop	aan	te	spreken.	
	
8.	 Rondvraag	
Marcel	stelt	de	rondvraag	aan	de	orde.	
	
Michel	Haak	vraagt	naar	de	begroting	voor	dit	seizoen.	Siem	Visser	geeft	aan	dat	die	in	de	vorige	
ledenvergadering	ie	besproken.	Daarom	zijn	er	jaarlijks	twee	ledenvergaderingen.	Michel	adviseert	in	
de	bespreking	van	de	jaarrekening	de	begroting	van	het	lopende	seizoen	ter	vergelijking	erbij	te	
zetten.	Siem	vindt	dit	een	goed	idee	en	zal	dat	oppakken.	
	
Annemiek	de	Vries	vraagt	het	bestuur	om	de	leden	van	de	jeugdcommissie	te	vragen	om	
verlichtingscontrole	te	doen	bij	de	jeugdleden	nu	het	's	avonds	weer	donker	is.	
Marcel	Aker	geeft	aan	dat	op	de	website	hiervoor	altijd	een	waarschuwing	wordt	geplaatst.	Verder	
“licht”	de	verantwoordelijkheid	primair	bij	de	ouders.	Marryelle	Deen	stelt	voor	om	via	de	
jeugdcommissie	de	app-groepen	van	de	jeugdteams	te	benaderen	om	hier	extra	aandacht	voor	te	
vragen.	Dat	wordt	in	werking	gezet.	
	
Annemiek	de	Vries	adviseert	om	de	contributie	voor	leden	die	geen	automatische	incasso	hebben	
afgegeven	met	€	2,50	te	verhogen.	Siem	stelt	voor	daar	€	10	van	te	maken.	Hij	zegt	dat	er	bedrijven	
zijn	die	de	contributie-inning	over	kunnen	nemen	voor	€	1	per	lid.	Dit	is	iets	waar	het	bestuur	zich	
over	gaat	beraden.	
	
Marryelle	adviseert	de	handbal	en	korfbal	om	gezamenlijke	clinics	te	organiseren	op	
woensdagmiddag	om	jeugd	te	interesseren	voor	hun	sport.	
Zij	mist	de	korfbal	bij	het	jaarlijkse	tentenkamp.	Dit	evenement	zorgt	voor	integratie	binnen	de	jeugd.	
Peter	de	Vries	geeft	aan	dat	dit	samenviel	met	het	eigen	korfbalkamp.	Marcel	Aker	geeft	aan	dat	het	
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komende	tentenkamp	op	16/17	juni	plaatsvindt.	Dit	is	niet	samen	met	het	korfbalkamp,	dus	er	is	
geen	reden	voor	de	korfbaljeugd	om	niet	deel	te	nemen	aan	het	tentenkamp.	
Verder	geeft	Marryelle	het	bestuur	een	groot	compliment	voor	hun	inzet.	
	
Joost	Kos	vraagt	aan	het	bestuur	waarom	het	bij	Sporting	Andijk	niet	mogelijk	was	om	de	jongens	van	
de	B1	in	1	team	te	houden.	Deze	jongens	zijn	als	1	team	overgestapt	naar	Strandvogels	waar	dit	wel	
mogelijk	was.	Bas	de	Wit	geeft	aan	dat	het	jeugdbestuur	vanaf	januari	daarmee	bezig	is	geweest	en	
alles	op	alles	heeft	gezet	om	dit	naar	ieders	wens	te	regelen	binnen	het	beleidskader	van	de	
vereniging.	Diverse	scenario's	zijn	daarbij	de	revue	gepasseerd.	Vanuit	de	vereniging	is	hier	zeer	
zorgvuldig	mee	opgegaan,	waarbij	het	technisch	jeugdbeleidsplan	als	basis	is	gesteld.		
Joost	vraagt	naar	de	essentie	van	het	technisch	jeugdbeleidsplan.	Bas	geeft	aan	dat	dit	op	de	website	
gepubliceerd	is.	De	basis	is	dat	naar	het	individu	wordt	gekeken	en	niet	naar	de	groep.	Ieder	jaar	
komen	er	nieuwe	samenstellingen	op	basis	van	mogelijkheden	van	het	individu	en	wat	er	voor	de	
vereniging	nodig	is.	
Marnix	de	Kroon	vraagt	wat	het	bestuur	naar	de	toekomst	toe	als	lering	trekt.	Bas	zegt	dat	het	enige	
dat	er	wat	hem	betreft	beter	had	gekund	is	het	eerder	bespreekbaar	maken	van	de	situatie	en	de	
mogelijkheden,	zodat	dit	niet	te	lang	onderhuids	kan	sudderen.	
Rob	Smit	vult	aan	dat	het	feit	dat	een	team	zich	distantieert	van	het	technisch	jeugdbeleidsplan	van	
de	vereniging	veroorzaakt	wordt	door	de	begeleiding	van	het	team.	Dat	kan	zich	blijkbaar	niet	
conformeren	aan	het	verenigingsbeleid.		
Marcel	Aker	zegt	dat	dit	punt	zo	voldoende	besproken	is.	
Arjan	Schouten	vult	aan	dat	hij	van	mening	is	dat	dit	punt	niet	in	de	ledenvergadering	thuishoort.		
	
Mark	Schuitemaker	vraagt	waarom	er	niemand	van	de	zaalvoetbalcommissie	aanwezig	is.	Marcel	legt	
uit	dat	de	zaalvoetbal	onder	de	voetbalcommissie	valt.	Hij	heeft	regelmatig	contact	met	de	voorzitter	
van	de	zaalvoetbal.		
	
Rob	Smit	vraagt	of	het	bestuur	iets	extra's	gaat	regelen	voor	jeugdtrainers	die	vertrekken,	maar	toch	
een	door	de	vereniging	betaalde	opleiding	hebben	genoten.	Marcel	zegt	dat	dit	inderdaad	een	
probleem	is	maar	dat	dit	niet	sluitend	kan	worden	afgesproken.	De	intentie	is	dat	trainers	die	een	
opleiding	ontvangen	minimaal	drie	jaar	voor	de	club	activiteiten	uitvoeren.			
Siem	Visser	zegt	dat	de	vereniging	altijd	balanceert	tussen	een	zo	gekwalificeerd	mogelijk	kader	en	
het	stimuleren	van	trainers	om	de	opleiding	te	doen	en	regels	die	je	kunt	handhaven	als	trainers	de	
handdoek	in	de	ring	gooien.	
	
Verder	zegt	Rob	dat	hij	op	zondag	een	wedstrijd	van	het	1e	bezocht	en	toen	entree	moest	betalen.	
Dat	viel	hem	tegen	omdat	hij	sponsor	is	en	vond	dit	niet	gastvrij.	Hij	weet	van	een	andere	vereniging	
dat	je	als	sponsor	een	pasje	ontvangt,	zodat	je	dit	kunt	tonen.	De	sponsorcommissie	pakt	dit	op.	Atie	
Jonker,	die	altijd	bij	de	poort	staat,	geeft	aan	dat	als	mensen	vragen	wat	het	kost	dat	ze	dit	dan	
aangeven,	maar	als	er	mensen	zijn	die	niet	willen	betalen	dit	ook	geen	probleem	is.		
	
John	Spil	adviseert	de	sponsorcommissie	om	een	net	met	een	sponsor	aan	de	ballenvanger	te	
hangen.	Aangegeven	wordt	dat	dit	al	eens	is	bedacht,	maar	dat	het	nog	niet	zo	eenvoudig	ligt.	De	
accommodatiecommissie	wil	het	doorzicht	naar	het	tweede	veld	behouden.	Bovendien	is	zo'n	net	
een	behoorlijke	windvanger.	
	
Remco	Groot	zegt	dat	de	kwaliteit	van	de	voetbalbroekjes	te	wensen	overlaat.		Michel	Haak	vult	aan	
dat	de	selecties	het	uithangbord	van	de	vereniging	zijn	en	dus	goed	in	het	tenue	moeten	zitten.	
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Carola	Rood	geeft	aan	dat	ze	ieder	jaar	speciaal	aan	de	selecties	vraagt	of	er	nog	problemen	zijn	met	
de	kleding.	Als	dat	zo	is	kan	dat	worden	aangegeven	en	wordt	er	een	oplossing	gezocht.	
	
Verder	wordt	geen	gebruik	gemaakt	van	de	rondvraag.	
	
9.	 Sluiting	
Marcel	Aker	dankt	ieder	voor	zijn	inbreng	en	sluit	de	vergadering.	
	
	
	


